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Holmestrand Fotoklubb 
Styremøte 29. nov 2023 

Referat 
 

 
 
Styremøte ble avholdt på Fjellhall 29.11.23. 
 

Til stede på møtet for styret: Stein J. Vadet, Bjørn Langfjæran, Magne Thidemansen, Hans Andersen, 
Jens Petter Kværk. 
Forfall: Raymond Golden. 
I tillegg møtte Angela Kaiser i anledning «Galleri passasjen». 
 
Møtet hadde 3 punkter på agendaen. I tillegg tok vi opp kalender-salget. 
 

1. Referat fra Kulturådet 
Bjørn møtte som representant primært for Reidvintunet, men også for Fotoklubben. Han ga et 
muntlig referat fra møtet. 
Det er lagt en fire-års plan for kultur, men denne er oppfattes som tynn og med svært lite konkret 
innhold. Mest konkret er tilskudd til barne-idrett og musikkorps for unge. 
Per Arne Sæther skal skrive et innlegg for å løfte saken opp i kommunen med sikte på rådmann-nivå. 
 

2. Egenandel fototuren 2023 
Klubben var på fototur til Vennesla i august 2023. Pr. i dag har klubben betalt hele regningen for 
overnatting. Angela forskuterte ved bestilling og har fått refundert dette fra klubben 
Det ble enighet om å kreve inn egenandel på kr 500,- fra deltagerne som sov i leide lokaler. De som 
deltok med bobil kreves ikke for egenandel. Det er seks personer som da skal avkreves egenandel. 
 
Vi hadde noe frafall på kort varsel. For kommende turer foreslås å kreve bindene påmelding og 
forhåndsbetaling av egenandel. Egenandel refunderes da ikke ved avmelding på kort varsel. 
 

3. Galleri Passasjen ved Vinmonopolet/Coop 
Arbeidsgruppe består av Angela, Hans, Sissel og Jens Peter. Stein er assosiert medlem og bidrar ved 
behov.  
Hoved arbeidsmål er utforming av utstilling. Det velges primært bilder i format A1 (59,4 x 84,6 cm), 
men også noen i format A2 (42,0 × 59,4 cm) vurderes. Rammetype er «klikk-rammer), ikke låsbare. 
Oppheng av rammer er «midlertidig permanent» og det må tas hensyn til at vegg skal tilbakestilles til 
orginal stand ved fjerning av rammer. 
Ny lokal leverandør av bilder kom opp, priser og levering sjekkes av arbeidsgruppe.  
Firma: Color Point AS, Kleivbrottet 1. 
 

4. Kalender 
Vi sliter med å få medlemmer til å stille opp for salg. Størst problem er julemarked der kun en frivillig 
har meldt seg. Risikerer å avlyse.  
Øvrig salg på Meny er også tynt bemannet. 
Stein tar grep for å prøve å få flere til å stille opp. 
 
 

Jens Petter Kværk 
Sekretær 


	1. Referat fra Kulturådet
	2. Egenandel fototuren 2023
	3. Galleri Passasjen ved Vinmonopolet/Coop
	4. Kalender

